
ABTB-vergadering l 7 juni 
Rob Molenaar 
Op zaterdag 17 juni j.1. vergaderde het hoofdbestuur van 
onze ABTB in Wehl, met bestuursleden van diverse 
onderafdelingen van onze Bijenbond. Uitgangspunt 
daartoe betrof: 'hoe gaan we gezamenlijk aan het werk?' 

Uit de PC van de voorzitter 
De wil is er wel! De Bedrijfsraad vergadert 3x per jaar, Dick K~&rink 
maar de overheid trekt zich temg. ZLTO, ABTB, LLTB en Vakantietijd is wel leuk maar het haalt je wel erg uitje 
VBBN zetten zich in met 'activiteiten gestalte te geven', ritme. Dat wordt versterkt doordat je eigen bijen om 
maar het blijkt toch een moeilijk hoofdstuk te zijn om aandacht vragen c.q. dat Je ze te veel aandacht geeft. 
gezamenlijk tot realisering te komen. de wil er niet Maar stel U gerust, we zijn al weer flink bezig. Eind juli 
is ... blijft resultaat uit! Zo eenvoudig is dat! een HB-vergadering, hetgeen mogelijk is dankzij 
Beswijdingsmiddelen hebben alle aandacht, Genetische vakantiespreiding en een flink aantal 65-plussers in het 
modificatie ligt langzamerhand in ieders mond. Studie bestuur. Die verguisde vergrijzing is toch wei ergens goed 


